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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola 

održane u srijedu, 04.10.2023. godine u 
Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 

 
Sjednicu je u 14,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ - NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  

 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – Egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 
otvaram 28. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Elena Puh Belci i Daniel Deković 
opravdali izostanak sa sjednice. 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mirovanje mandata 

2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić -mir. mandata 
-mirovanje mandata  

3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  

4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović – mirovanje mandata 

5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  

6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus – mirovanje mandata 

7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  

8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  

9. SANJA RADOLOVIĆ SDP Stigla na VP 

10. IGOR BELAS SDP  

11. DRAGO MARIĆ SDP Siniša Gordić-mirovanje mandata 

12. ELENA PUH BELCI IDS odsutna 

13. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina-mir.mandata, odsutan 

14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul-mirovanje mandata  

15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU  

16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 

17. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI  

18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU  

19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   

20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mirovanje mandata  

21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  

22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

 
Pozdravljam sve vijećnike i prisutnog gosp. Davora Vukovića koji u Gradsko vijeće ulazi kao 
zamjenik vijećnika Mihe Pausa te se od početka sjednice računa u kvorum, a o čemu će nas 
izvijestiti Mandatna komisija. 
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav e-Glasanja i evidencijskih listića utvrđujem da je na 27. 
sjednici prisutno 19 od ukupno 22 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati, a po dolasku Sanje Radolović tijekom točke vijećnička pitanja prisutno je 19 
vijenika. 
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POZDRAVLJAM: 
- gosp. Filipa Zoričića GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
EVA BARBIR, voditeljica Odsjeka za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
IVA MATANOVIĆ, pročelnica Službe gradonačelnika i gradskog vijeća 
ANJA ADEMI, pročelnica, UO za urbanizam, investicije i razvojne projekte 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ, pročelnica, UO za upravljanje imovinom 
ALDO ROJNIĆ, pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i razvoj ITU mehanizma 
BARBARA BATELIĆ, pomoćnica, Upravni odjela za financije 
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport  
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik, UO za lokalnu i mjesnu samoupravu  
DAVOR SEBASIJAN, informatičar 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula  
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula usluge i upravljanje d.o.o.  
GORAN PEREŠA, član uprave Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
KRISTIJAN BENČIĆ, Vodovod Pula d.o.o.  
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica DV Pula  
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet  
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda - odsutna 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučko otvoreno učilište  
NADIA BUŽLETA, ravnateljica Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival  
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula (odsutan) 
MIA BURIĆ, izrađivač, Apsolon strategija d.o.o.  
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
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Prije utvrđivanja dnevnog reda želim obavijestiti vijećnike da sam od gospođe Dragice Pršo 
zaprimila prijedlog za organiziranje tematske sjednice u vezi vršnjačkog nasilja u Puli. 
Povodom te inicijative prepuštam riječ Gradonačelniku da se očituje. 
 
GRADONAČELNIK FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana Predsjednice, poštovane kolegice i kolege i svi prisutni. Buon giorno a tutti. Evo, 
najprije bih vas zamolio da se sjetimo u mislima kroz minutu šutnje nedavno preminulog 
mladog djelatnika našeg trgovačkog poduzeća, kolege Marka Krvopića koji je bio i poznati 
humanitarac našega grada, pa bih vas zamolio da mu odamo počast. (minut šutnje) 
 
Dopustite mi na početku gradskog vijeća još jednom da vas sve skupa pozdravim i da izrečem 
dva kratka ekspozea. Prvi je o vršnjačkom nasilju koji se dogodio prije, ne tako davno, 
nekoliko sad tjedana, na kojem su stručna tijela na susretu u Gimnaziji, netom nakon toga, 
stručno vijećala i razgovarala o tome što se dogodilo u našem gradu. Siguran sam da svi mi 
ovdje skupa, zajedno, dakle, osuđujemo vršnjačko nasilje, maloljetničko nasilje i svaki oblik 
nasilja i diskriminacije, koji se događa nažalost u našem društvu. Na nama svima je i na to je 
upozorila kolegica i u objavi i u pismu prema svima nama, da i osudimo, ali da vidimo na koji 
način djelovati i raditi. Svi mi smo prije svega ljudi, a potom se bavimo nekim drugim poslom 
ili strukom, ili smo profesionalci u ovome ili u onome, ali prije svega ljudi. Prema tome, 
vjerujem da će škole, vrtići, fakulteti i svi koji živimo ovdje i radimo, zapravo, prema našoj 
djeci, prema mladima, svima razgovarati otvorenih očiju, otvorenih ruku i srca i duše da 
jednostavno kroz edukaciju, kroz puno puno razgovora to mijenjamo. Ja ću zamoliti, naravno, 
Vijeće za prevenciju kriminaliteta i predstavnike da nam se vjerujem, u idućoj sjednici, u 
dogovoru sa predsjednicom ovdje i obrate, da nas izvijeste o stanju u našem gradu i da se 
nadamo zaista da se tako nešto neće ponoviti i da budemo, ono što sam rekao, potpora mladim 
ljudima u smislu komunikacije i svega onoga što ih realno čeka u životu, da je život težak, da 
je život i lijep i da ih nekako dovedemo u tu realnost onog našeg okruženja u kojem jesmo. 
Toliko s moje strane, vjerujem da se svi u tome slažete da Vijeće za prevenciju kriminaliteta 
dođe na gradsko vijeće i da nas o tome detaljnije malo izvijesti i da o tome napravimo malo 
širu raspravu. 
 
Gradonačelnik je također izvjestio o stanju u upravnim tijelima Grada: 
Već kad sam ovdje zamolit ću vas samo kratko, da vas izvijestim o stanju u Gradu na što me 
je upozorila i Predsjednica vijeća, da kažem nekoliko riječi. Zadnja dva dana je zaista 
turbulentno u Gradu, međutim, moram također napomenuti da u svim gradovima u kojima su 
se događale političke promjene, je li to Varaždin, je li to Split, je li to Zagreb, je li to Pula, 
događaju se i stanja ovakva i onakva i gradovi su svi naši u problemima i zajedno nas muče 
slični problemi. Jesu li to javne nabave, jesu li to građevinske dozvole, jesu li to ostali 
problemi, kadrovski problemi i tako dalje. Ja vas moram obavijestiti da je stanje u Gradu, što 
se tiče poslova službi, odjela i tako dalje, redovno, dakle, imamo redovite sastanke, obveze, 
svoje probleme, projekte, ovakve i onakve, i kapitalne i ove svakodnevne probleme. Ja 
vjerujem da se ovaj grad može razvijati u dobrom smjeru, da zajedno možemo konstruktivno 
rješavati probleme, da možemo biti jedni drugima potpora i da su vrata ove gradske uprave 
otvorena svima onima koji žele otvoreno i zdušno raditi za ovaj grad. Prema tome, bez 
ikakvih vraćanja u prošlost, zaista bih volio da konstruktivno radimo i zahvalan sam svim 
ljudima u gradu koji zdušno, pošteno i transparentno rade za našu zajednicu u kojoj mi 
živimo. Tako da vas izvijestim o tome kratko, siguran sam da će biti rasprave o svemu. Budite 
slobodni naravno uvijek za pitanja, ali Grad Pula kao grad izrazito grad je kulture, grad koji 
ima jasan smjer u kojem ide, ali uprava koja ima svoje poteškoće, velim, kao i druge uprave, 
zasigurno se mora boriti sa problemima koje ima. Evo, hvala najljepša. 
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PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
- Poziv s materijalima za 28. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 25. 
rujna 2023. godine osim materijala za točku 6. koji vam je dostavljen 26. rujna 2023. te 
materijala za točku 7. koji vam je dostavljen 27. rujna 2023. godine.  
 
Za točku 14. Izvješće o radu Gradonačelnika materijal vam je dostavljen 11. rujna 2023. 
godine. 
 
Prijedloge akata razmatrali su i svoja izvješća su dostavila nadležna radna tijela: Odbor za 
Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene 
odnose, Odbor za razvoj, Odbor za plan i financije, Odbor za društvene djelatnosti.  
 
Budući da nema drugih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, stavljam na glasanje 
Dnevni red 28. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 25. rujna 2023. sa 14. točaka 
Dnevnog reda. 
 
Napomena: Predsjednica vijeća nakratko prekida sjednicu Gradskog vijeća zbog neovlaštenog 
ulaska u vijećnicu ženske osobe, koja nema odobrenje za prisustvo na sjednici te se sjednica 
nastavlja nakon udaljenja osobe iz vijećnice. 
 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa  19 glasova  “ZA”  i bez glasova “PROTIV”  usvojilo predloženi Dnevni 
red 28. sjednice Gradskog vijeća 
 

D N E V N I  R E D 

 
1.  Vijećnička pitanja 
2.  Izvješće Mandatne komisije – mirovanje mandata MIHA PAUS i određivanje 
 zamjenika DAVOR VUKOVIĆ 
3.  Usvajanje 
3.1.  Skraćenog zapisnika s 26. sjednice Gradskog vijeća od 11.-12. srpnja 2023. g. 
3.2.  Skraćenog zapisnika s 27. sjednice Gradskog vijeća od 18.-19. srpnja 2023. g. 
4.  Donošenje Plana razvoja pametnog Grada Pula-Pola za razdoblje 2023.-2028. 

(Smart city) 
5.  Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada  Pula-Pola  

za 2023. godinu 
6.  Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 
 komunalne usluge javne tržnice na malo u Gradu Pula-Pola 
7.  Donošenje Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o provedbi postupka  
 jednostavne nabave u upravnim tijelima Grada Pula-Pola 
8.  Donošenje Odluke o davanju u zakup nekretnina Grada Pula-Pola trgovačkom 
 društvu Plinara d.o.o. 
9.  Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima i postupku sufinanciranja kamate 
 stambenih kredita za nekretnine na području Grada Pula-Pola 
10.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja  
 programa predškolskog odgoja 
11.  Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće  
 službenika i namještenika 
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12.  Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna 
Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

12.1. Dječjeg vrtića Pula 
 12.2. Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
 12.3. Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola 
13.  Donošenje: 
 13.1. Odluke o razrješenju (Miha Paus) i izboru (Davor Vuković) predsjednika 
 Odbora za gospodarstvo 
 13.2. Odluke o razrješenju (Miha Paus) i izboru (Davor Vuković) člana Odbora za 
 razvoj 
14.  Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pula-Pola za razdoblje od 01. siječnja do 30. 

lipnja 2023. godine 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA: 
Na prethodnoj, 27. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju 
prednost, redom kako su prijavljeni: 
IVAN ŽAGAR 
DUŠANKO BABIĆ 
KRITIJAN BITERI 
VITO PAOLETIĆ 
MIHA PAUS mandat u mirovanju 
MARIN LEROTIĆ 
ARDEMIO ZIMOLO 
GORDANA FERENČIĆ 
VALTER BOLJUNČIĆ 
DRAGO MARIĆ 
MONICA DEROCCHI 
ANA FONOVIĆ 
 
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
Samo bih htjela primijetiti kako se bio prijavio i naš kolega vijećnik Miha Paus i kako ga je 
sad zamijenio kolega Vuković, pa onda me zanima kojim člankom poslovnika nije dozvoljeno 
jednom vijećniku da zamijeni drugoga. Samo mi navedite molim vas koji je to članak 
Poslovnika 
 
PREDSJEDNICA 
Gospođo Radojčić, upravo je na zadnjoj na sjednici oko toga bilo problema i rekli smo da 
nećemo nikome dati da mijenja odsutnog vijećnika jer nije predviđeno poslovnikom. Koga 
nema, ne postavlja pitanje. Idemo dalje.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ali ovo nije taj slučaj. 
 
PREDSJEDNICA 
Ovo je pravilo kojeg ćemo se mi držati. 
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DUŠICA RADOJČIĆ 
Ovo nije taj slučaj. Nije da njega nema. Njega je zamijenio drugi vijećnik. 
 
PREDSJEDNICA 
Nema to veze. Nije on gospodin Miha Paus. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Dajte mi neki članak Poslovnika ili pravilo. Tko je to odlučio? 
 
PREDSJEDNICA 
Upravo smo mi ovdje pa i vi ste inzistirali i gospodin Noel Mirković. Tada smo rekli da nema 
više prenosa za nikog. Ja sam bila popustljiva prošlu sjednicu. 
Gospodin Vuković nije Miha Paus. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Znam, ali ga je zamijenio. 
 
IVAN ŽAGAR 
Prvo pitanje bi išlo za direktora Pulasporta Maria Peruška. Možete li nas izvijestiti kako 
napreduje projekt izgradnje nogometnog terena na Valkanama? U kojoj fazi je? I molimo 
komentar na trenutni zastoj zbog rušenja stabala. 
I drugo pitanje je za pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport Ivanu 
Sokolov: vidjeli smo iz medija da ste nedavno predstavili model trajnog zbrinjavanja osoba u 
potrebi housing first kao prvi grad u Republici Hrvatskoj koji je to omogućio i molili bismo 
komentar na činjenicu da je u jedan od stanova, da su uselila prva dva beskućnika, pa me 
zanima možete li malo više pojasniti čiji je to stan? Tko plaća najam? I ostale detalje o 
samom modelu koji ste predstavili. Hvala lijepo. 
 
MARIO PERUŠKO 
Mogu izvijestiti Gradsko vijeće da je uvođenje u posao bilo 18.09. i da su radovi počeli na 
donjem platou igrališta i zadnjih dana imamo problema sa aktivistima, odnosno izvođač 
radova ne može ispoštovati svoje rokove i svoje radove radi stalnih smetnji na gradilištu. 
Izbjegavali smo zaštitarima zaštititi gradilište kako ne bi provocirali daljnje sukobe na samom 
gradilištu. I dalje ustrajemo i želimo ispoštovati sve obveze koje smo preuzeli ispred i 
izvođača i Hrvatskog nogometnog saveza da u roku završimo navedeno igralište i da 
osiguramo Nogometnom klubu Uljanik dodatni teren koji je obećan, podsjetili su nas kolege 
iz Nogometnog saveza kad su prvi govori bili, još 2012. godine. Sada dok sam čekao na 
vijećnička pitanja, prisjetio sam se samo tri odluke koje su bile na ovom tijelu, a tiču se 
proračuna za ovu godinu. Pravo građenja, odnosno preneseno pravo građenja sa Grada Pule 
na tvrtku onda Pulasport od 22.02. i odluku o davanju kapitalne potpore od 23.03. znači već 
tri puta je bila ova točka na gradskom vijeću i nebrojeno pitanja u zadnjih godinu, dvije dana 
gdje ste se svi vi vijećnici svaki put većinom odlučili da se taj projekt dovrši. Ja vas molim da 
tako ostane i dalje, odnosno dokle god gradsko vijeće svojom većinom daje podršku da se taj 
projekt završi, radovi će na ovaj ili na onaj način ići dalje. Evo, ja ću se još zadržati, ako je 
potrebno, ovdje u ovoj prostoriji, ako je potrebno još na neko pitanje odgovoriti.  
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Pa radi se o projektu „od ceste do stana” čiji je nositelj prihvatilište za 
beskućnike Pula, a Grad Pula partner ovog projekta. Radi se o trogodišnjem projektu koji je 
namijenjen beskućnicima i financira se sredstvima Ministarstva rada, mirovinskog sustava, 
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obitelji i socijalne politike. Dakle, osigurana sredstva su na nivou tri godine, međutim, 
godišnje se radi o sredstvima od 37.000 eura. Ono što je predviđeno je plaćanje stanarine 
jednog stana za dvije osobe koje su baš prošloga tjedna smještene u jedan stan. Radi se o 
osobama, dakle, o jednoj osobi koja je bila smještena u prihvatilištu za beskućnike, a druga u 
zgradi koju imamo u najmu u području Pomera koja je prethodno bila smještena u samačkom 
domu. To su ljudi koji su više godina proveli na ulici, po prihvatilištima, po samačkom i oni 
su zapravo izrazili želju kako žele živjeti u suživotu sa cimerom i po tom ključu su i odabrani. 
Ono što su bili drugi nekakvi parametri, zašto baš oni. Oni su radno nesposobni, radi se o 
ljudima koji ostvaruju određena sredstva, invalidske mirovine, međutim, nisu na tržištu rada, i 
njihova primanja su mala kako bi si sami platili podstanarski smještaj. I mislim da je to 
poanta cijele ove priče da moramo malo proširiti horizonte svi skupa. Zato smo u nekoliko 
navrata pa tako i u ponedjeljak na press konferenciji rekli kako želimo biti grad primjer jer 
mislimo da nije rješenje ono što smo napravili prije godinu i pol dana, a to je da ljude 
smjestimo u jednu zgradu da svi znaju da su tamo smješteni da se njih etiketira kao nekog tko 
je siromašan ili tko je beskućnik, već smatram da je ovo jedini model koji je u Europi pokazao 
puno uspjeha, 90 posto uspješnosti. Ljudi se nisu vratili na cestu i on nam pokazuje kako je 
zapravo najvažnije da osobe koje su dugo bile na cesti, bilo o kome da se radi, da se što prije 
integriraju u zajednicu. Nama je važno da ovi ljudi budu u susjedstvu, da idu sami u dućan i 
ono što je drugo važno da imaju podršku. Dakle, cijelo to vrijeme dok su smješteni, pogotovo 
u početku imaju stručnu podršku kolegica iz prihvatilišta s kojima su stalno na telefonu, koji 
ih obilaze, s kojima rade na malim nekim koracima. Jako nam je važno da ti ljudi idu redovito 
kod liječnika, da im se pomogne u ostvarivanju možda još nekih dodatnih prava i tako dalje, i 
tako dalje. Ono što je drugo važno za naglasiti da prvi put u Puli imamo mobilni tim koji je 
predviđen upravo za obilazak prostora, područja grada i koji ima svrhu za detektirati 
beskućnike. Moram reći da smo samo na prvom sastanku, kada smo skupili najosnovnije 
sudionike u zajednici došli do popisa od 20 ljudi koji žive u neadekvatnim uvjetima. Ali 
kažem, samo onaj prvi nekakav sastanak. Moram reći da je tih ljudi puno više i tako da 
mislim da smo na dobrom putu i da je ovo jedan pilot projekt kojeg u budućnosti moramo 
graditi. Dakle, radi se o stanu u najmu, sredstva su osigurana, međutim, mislim da zajednički 
moramo razmišljati u kojem smjeru želimo ići kako bi ovaj projekt bio ne samo pilot projekt 
nego nešto više. Hvala. 
 
IVAN ŽAGAR 
Imao bih samo dodatak, potpitanje za prvo pitanje, a to je: vezano za ova stabla, čuli smo iz 
medija brojku od 120 stabala da će biti srušena zbog izgradnje terena. Zanima me hoće li kao 
kompenzacija za ta srušena stabla biti zasađena nova stabla na nekoj drugoj lokaciji i gdje? 
Evo, hvala. I brojke ako je moguće. 
 
MARIO PERUŠKO 
Točan broj stabala još uvijek nemamo jer još uvijek nismo napravili popis imovine. Očekivali 
smo da to napravi jedina licencirana tvrtka na području Istarske županije. Pošto se ona nije 
odazvala, angažirati ćemo neku drugu tvrtku i nadamo se da ćemo to odraditi u idućih 7 do 15 
dana. A zamjenska sadnja je utvrđena odlukama Grada. Znači, odluke Grada se provode 
ukoliko nisu primjenjive Zakonom o šumama. U ovom slučaju nema potrebe zamjenske 
sadnje, ali ukoliko se utvrdi potreba zasadit će se ne toliko, nego duplo više. Evo, sad i na 
Fratarskom, početkom studenog imamo akciju sadnje autohtonog bilja isto, znači stabala i to 
nikad nije bio problem niti se postavljao kao problem.  
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FILIP ZORIČIĆ 
Evo, hvala Predsjednice. Samo dodatak na ovo pitanje vezano za teren na Valkanama. Dakle, 
u dvije godine ova gradska uprava posadila je zajedno sa trgovačkim društvima 600 stabala, 
gradimo urbanu šumu na Kaštanjeru sa 120 stabala, sadimo aleju i već je obilježena Aleja 
darivatelja krvi i tako dalje. Prema tome, to uopće nije upitno, ali je žalosno da, evo, gotovo 
dvije godine, pričamo o nogometnom terenu na Valkanama koji nije lakmus papir za ništa, 
nego je samo nogometni teren. Te teorije da je to za nekoga, nekome, jedan od mojih prvih 
sastanaka ovdje u gradskoj upravi gotovo nakon dva tjedna ili tek nakon dva tjedna je bio 
upravo sa upravom NK Uljanik o tome hoće li se i kada graditi tamo nogometni teren. Tu je 
tema i tu su tema samo djeca i njihove potrebe kluba, nema ograda, nema zareza, nema 
interesa. Žao mi je što jedan dio tako misli i političke javnosti i građana. Građani na to 
naravno imaju pravo, međutim, zasigurno tamo ne radimo nikome teren za nogomet osim 
klubu i našoj gradskoj djeci. Zasigurno tamo ne gradimo nikome vilu za odmor, zasigurno ne 
radimo tamo nikome garažu da bi bi parkirao svoje velike automobile, nego uređujemo jedan 
derutni prostor koji zahtijeva gabarite standarda zbog čega smo i dobili donaciju Hrvatskog 
nogometnog saveza. To je jedina, jedina, jedina i zadnja intencija i želja zašto je tamo taj 
projekt i taj nogometni teren. Hvala. 
 
DUŠANKO BABIĆ 
Prvo pitanje imam za direktora Pula parkinga gospodina Bojanića: Molio bih da nam kaže 
kako ide program gradnje parking garažne kuće i rotacijske, tj. rolo parkinga? Pitam ga kao 
dugogodišnjeg direktora Pula parkinga, što je to bilo prošlih 30 godina da se nije izgradila niti 
jedna parking kuća, a mogli smo se, bogami i naslušati i nagledati raznih obećanja i projekata 
parking kuća po cijelom gradu. Ali da se puno ne vraćamo u prošlost, mene zanima sadašnjost 
pa ga molim šta mi može kazati što se to promijenilo u zadnjih dvije godine sada, da se može 
izgraditi parking kuća i rolo garaža? Pa bih molio njegov komentar. Hvala. 
Drugo pitanje ću postaviti gospodinu Josipoviću, direktoru Pulaprometa: Molim ga da mi 
kaže koji je razlog za podizanje dijela karata Pulaprometa? Zašto je došlo do toga? I kakve će 
to učinke imati na putnike? A i na pružatelja usluga, odnosno Pulapromet? Hvala. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
pozdravljam sve prisutne. Hvala na postavljenom pitanju i probat ću vam odgovoriti što 
detaljnije na taj dio priče. Naime, svjedoci smo da su razni ili razne informacije kružile oko 
tih parkirnih kuća i oko tih rolo garaža došlo do raznih sinkopa. Ljudi su jedanput izgubili 
viziju što smo pričali, kad smo pričali i tako dalje i tako bliže. Da je tome tako, neće ići iz 
razloga što na ovom sticku (pokazuje)je prezentacija rolo garaže, ali o tome ćemo poslije. 
Poslije, 7 mjesec 2022. Dakle, idemo redom. Jednog davnog dana, a to je bilo 2011. godine, 
parkirna kuća Marsovo polje. To je kod Croatie. Poštovani pročelnik, inače naglasit ću da 
nisam bio involviran, bez obzira što sam bio direktor Pula parkinga da nisam bio involviran u 
ni jednu priču oko Pula parkinga, oko, pardon, oko izgradnje parkirne kuće. Tu je poštovana 
vijećnica Sanja Radolović koja je svako tolko upozoravala parkirna kuća, jedna, tri, pet, 
obećali ste, obećali ste, što ona može potvrditi da je to tako bilo. Međutim, parkirna kuća nije 
izašla iz svog ležišta. Da je tome tako, Jurcan projekti 2011. godina, projekt, tehnički opisi, 
idejni projekti, tu je sve napisano, i parkirna kuća kao takva na Marsovom polju zamišljena, 
mislim, koliko se vidi, ovako. Zamišljena je otprilike ovako. 2011. godina. Interesantna je 
jedna stvar. Tada nitko nije postavio pitanje, 2012., 2013., 2015., 2017., zašto, kako, zbog 
čega? Došlo je do promjene vlasti. Normalno, koliko se ja sjećam, sva oporba tadašnja, 
odnosno stranke, su imale puna usta rješenja parkiranja i parkirnog prostora u gradu Puli. Te 
će se kopati tuneli, te će se izgraditi nadvožnjaci, podvožnjaci, te će se prolaziti kroz skloništa 
i tako dalje i tako bliže. Ništa se od toga nije ostvarilo. Iz jednog razloga, da li ima volje, a 
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nema volje, da li su financije u igri, ali vi morate znati gdje god da zakopate lopatu ili kramp 
u ovom gradu, doći će do bilo kakvog iskapanja arheološkog ili bilo kojeg drugog što 
unazađuje projekat ili ga poskupljuje u naravnoj cijeni. I Pula parking je, vidjeli ste, jednog 
dana isto lijepog, bio je to lijepi dan, sunčan, krenuo na Marsovo polje sa istražnim radnjama, 
je li tako? Bušili smo, puna usta su bila parkirna kuća kreće, sve je super, sve pet. Napravili 
smo bušotine, čak me i poštovani gospodin Rašula pitao kako to ide pa sam ja njemu 
objašnjavao, to ide dobro, to će biti sve u redu i tako dalje. I krenula je neka vizija izgradnje 
parkirne kuće na tom Marsovom polju, odnosno kod Croatie, računajući da je sve u redu. 
Naime, Pula parking nema staklenu kuglu i ne može sebi dozvoliti neki luksuz da razmišlja da 
li je sve papirnato u redu ili nije. Ako dobije mig da može raditi. Međutim, kad smo mi 
krenuli sa nekom vizijom izrade i rada, ispostavilo se da Marsovo polje, odnosno Croatia 
nema papire, vlasnički odnosi nisu riješeni. Džabe trud. Ja ne bih pričao o politici, gledajte 
politiku ne interesira da li je netko bio u krivu ili u pravu. Dakle, morali smo naći novu 
lokaciju, gradsku, čistu. Lokacija tada, sadašnja, čista, kaže 5000 m2, gradsko. Idejni projekti 
su napravljeni, sve je odrađeno i raspisan je javni natječaj za izradu glavnog projekta 30. ovog 
mjeseca, u 9,30 bit će otvaranje ponuda. Koliko će iznositi cijena tih idejnih projekta pokazat 
će sama natječajna kombinacija koja bude izabrana u tom momentu. Dakle, garažna kuća koja 
će imati kapacitet od približno 500 parkirnih mjesta nije samo isfrustrirani projekt već je 
odgovor na rastuće potrebe naših građana za pouzdanim parkiranjem s obzirom na sve veći 
broj vozila u gradu. Ova garaža će ne samo pružiti dovoljno parkirališnih mjesta već će 
smanjiti gužvu na ulicama i poboljšati ukupnu prometnu situaciju. Nakon dugog traženja, 
uspjeli smo pronaći optimalnu lokaciju koja je najbliže moguće centru grada. Ova lokacija 
koja se nalazi u zaštićenoj urbanoj cjelini omogućit će brzi i jednostavan pristup gradu čime 
će potaknuti gospodarski razvoj i privući dodatne posjetitelje. Cijeli projekt odražava našu 
predanost gradu i njegovim stanovnicima. Tijekom proteklih mjeseci radili smo u suradnji sa 
gradskim vlastima kako bismo osigurali podršku i suglasnost za projekat. Ovo nije samo 
garaža, ovo je investicija u budućnost našega grada. Trenutačno smo u završnoj fazi priprema, 
a s početkom sljedeće godine planiramo krenuti sa izgradnjom. Javna nabava za glavni 
projekat je u tijeku, a očekujemo otvaranje ponuda krajem mjeseca. Izabrat ćemo najbolje 
rješenje kako bismo osigurali da garaža ne samo da ispunjava sve tehničke zahtjeve, već i 
estetski pridonosi ljepoti našega grada. Ova investicija će ne samo riješiti pitanje parkiranja 
već će unaprijediti i kvalitetu života u našem gradu. To je prvi dio priče. Dakle, šta ćemo sa 
Marsovim poljem, na onoj čestici što je samo gradska. Ideja je rolo garaže. Europa ima, 
Hrvatska nema. Pula će imati. Dakle, radi se o jednom revolucionarnom projektu koje će 
promijeniti način na koji razmišljamo o parkiranju u urbanim sredinama. Naš grad Pula postat 
će pionir u Hrvatskoj s prvim implementiranim naprednim rotirajućim garažama 
predstavljajući korak naprijed u rješavanju problema parkiranja u gradskim sredinama. Ova 
inovativna garaža koristi automatizirani sustav dizala koje omogućava vozilima da budu 
smještena na visini. Osim što štedi prostor, ovaj projekt mijenja temeljni način razmišljanja o 
parkiranju pružajući inovativno rješenje za gradove koji se bore sa ograničenim prostorom. U  
kontekstu urbanog razvoja, Pula kroz povijest rotirajućih garaža predstavlja jedan od rijetkih 
načina za povećanje kapaciteta parkiranja na već postojećim parkiralištima. Za montažu 
potrebno je samo priprema struje, mreža i temelj dubok svega 80 centimetara. S obzirom na to 
da imamo tipski projekat, dovoljno je ishodovati samo glavni projekat. Dakle, čitava 
procedura traje od tri do četiri mjeseca. Ne više. Montažnog je karaktera, što znači da se danas 
ili sutra može demontirati i preseliti na neki drugi prostor, a ovaj prostor, postojeći se u roku 
od 48 sati vraća u prvobitno stanje. Uz cijenu parkiranja od 2,00 eura/satu, povrat sredstava je 
negdje između 4 i 5 godina. Rotacijski parking treba posebno naglasiti, to je hrvatski 
proizvod, hrvatske pameti. Tu su moguće još i reklame i led rasvjeta, sve ostalo što ide. Ja vas 
ne bih previše zamarao sa vizijama. Netko kaže 30 parkirnih mjesta 460.000 eura. Skupo. 500 
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parkirnih mjesta, postojeća parkirna kuća koštat će preko 12.000.000 eura. Podijelite cifru 
kojoj je plaćeno ili će biti plaćeno za rotaciju 30 parkirnih mjesta i pomnožite sa 500. Dobit 
ćete da su rotacijska parkirališta 50% jeftinija kompletno kad se napravi. Grad Pula i Pula 
parking znaju što rade i rade na unapređenju života svih svojih građana. Prema tome, ako je 
bilo dovoljno detaljno, tu sam, a ako još nešto treba, ja ću vam objasniti.  
 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ 
Nastavno na pitanje vijećnika Babića za podizanje dijela cjenika karata Pulaprometa, dakle, 
prije svega, moram reći da zapravo cjenik, tako reći, nije mijenjan, a uglavnom to bude 
nažalost povećanje cijene ne samo u Pulaprometu, negdje od 2008. godine. Dakle, koliko god 
bio prioritet javni prijevoz u smislu rasterećenja prometnica i rješavanja prometnih problema 
u gradu, ne možemo zanemariti razdoblje od skoro 15 godina, zapravo, bez skoro, kada nisu 
dizane cijene i enorman, pogotovo, u zadnje tri, četiri godine, rast svih troškova. Što se tiče 
Pulaprometa, dakle, ponajviše imamo rast troškova pogonskih goriva pa nam je tako cijena 
stlačenog plina porasla sa 0,74 eur na 1,39 eur, što je nešto manje od 90%. Na svu sreću 
dolazimo pomalo do novih radnika, prije svega, uvijek je ista tema vozača, tako da rastu i 
troškovi vezano za plaće. Nije na odmet reći i da imamo na sreću i rast plaća u zadnjih 
godinu, godinu i nešto dana. Plaće su rasle preko 20 posto i jednostavno pred svime time se 
ne mogu zatvarati oči. Isto tako, što se tiče nekih vrsta karata, dakle, odnosno jedne, nije samo 
razlog povećanje prihoda, nego i operativni način poslovanja. To ću reći kasnije i samo bih 
rekao da što se tiče cjenika... 
 
PREDSJEDNICA  
Gospodine Josipović, oprostite ako možete malo glasnije. Hvala lijepa. 
 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ 
Može, bit ću malo glasniji. Dakle, Pulapromet ima nešto iznad 30 stavki u svom cjeniku. 
Mijenjane su 4 vrste karata, dakle, to je nekih 12%, a zapravo, koliko god zvuči glupo, reći 
ću, podignute su cijene, odnosno učinak za same putnike je za dvije vrste karata, odnosno 6%. 
Isto tako, Pulapromet kako i svi javni prijevoznici u Hrvatskoj, ako netko zna da li je bolje u 
Europi, ja koliko znam nije, svi su gubitaši, svi su financirani od vlasnika. Pitanje je da li 
ećmo financirati Pulapromet od svih građana putem subvencija, odnosno indirektno, uplata u 
proračun, kroz koje kakve poreze, prireze i slično ili ćemo pokušati ravnomjerno raspodijeliti 
da se osnovni prihodi ostvaruju u jednom dijelu od putnika, dakle od samih korisnika ili ćemo 
što manje naplaćivati putnicima, a svu razliku ćemo dati kroz subvenciju i uzimati od svih 
građana pa tako i od penzionera koji su ugrožena skupina sami po sebi i slično. 4 vrta karata, 
pojedinačna karta za jednu vožnju. Dakle, cijena je diferencirana, dakle, ne podignuta, ne 
samo podignuta. Ako pričamo o prvoj zoni, to je nama bitno jer smo Pula sa 1,50 eura je 
cijena podignuta na 2,00 eura. Dakle, isključivo u autobusu. Ono što nije prije bilo, a napravili 
smo, je da smo omogućili kupnju karata za jednu vožnju, pojedinačnih karata, na kioscima i 
Tiska, što prije nije bilo i putem webshopa. Dakle, nećemo se lagati zbog prihoda, ali nama 
čak, u ovoj situaciji je bitnije poticanje kupnje izvan autobusa zbog smanjenja gužvi pri ulazu 
u autobus, zbog kraćeg zaustavljanja na stajalištima, ne na ugibalištima, to toliko nije 
problem, stvaranje nervoze onih koji imaju dnevne karte, mjesečne karte i slično i isto tako 
smanjenje pritiska na vozača za kojeg ne želimo da bude blagajnik, nego da bude vozač. Tako 
da to je što se tiče tog dijela. Što se tiče učeničkih karata za srednje škole, da vas ne 
opterećujem, dakle, tu postoji više vrsta karata, ovdje se radi samo o kartama s prebivalištem 
izvan grada školovanja i u naseljima, gradova, to je za Štinjan, što se tiče Pule. Država 
financira 75% karte, 25% kako koji vlasnik, Fažana plaća 100%, neki plaćaju 45% općina, 
55% učenici, odnosno roditelji i tako dalje. Što se tiče nas grada Pule, dogovor je sa 
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vlasnikom, Gradom, da povećanje razlike u cijeni, bilo je tih 25% učenici su plaćali 100%, da 
povećanje će pokriti Grad. Dakle, za učenike, odnosno njihove roditelje, cijena je ostala ista, 
mi ćemo ostvariti dodatne prihode od onih 75% koje financira ministarstvo. Dakle, to je čista 
matematika. Ostale dvije vrste karata gdje nismo uspjeli, da se tako izrazim, zaštiti korisnike, 
je opća karta, tzv. radnička i obiteljska. Obiteljska iako je promoviramo, ona se prodaje 15 do 
30 karata mjesečno s obzirom na broj putnika to je zanemarivo, a ona je vezana na opću, i tu 
prema našim iskustvima i iskustvima sa blagajne i slično, to su karte koje uglavnom kupuju 
putnici, osobe koje su zaposlene i koje dobivaju naknadu od poslodavca koja je jednaka cijeni 
karte. Dakle, vi kad dobijete naknadu od 300,00 kuna kupite kartu za 300,00 kuna. Dobijete 
naknadu 500,00 kuna, kupite kartu koja košta 500,00 kuna. Sigurno da ima ljudi, putnika koji 
kupe tu kartu, a ne dobivaju možda od poslodavca, ili jednostavno ne rade, ali prema našim 
saznanjima, to je minorno. Isto tako bih rekao da naša najpovoljnija karta vrijednosna, prepaid 
karta košta 0,90 eur uz 60 minuta presjedanja i sve druge karte koje nisu dirane. Neki ili netko 
ovdje smatraju da priča o neuspjehu zapravo počinje sa mojim dolaskom na mjesto direktora i 
da je promjena cijena karata priča o neuspjehu Pulaprometa, pa ću ja reći svima koji ne znate 
da je neuspjeh imati 15 novih ugovora sa kandidatima za vozača, da je neuspjeh uvesti 
beskontaktnu naplatu u autobuse, da je neuspjeh imati povećanje plaća više od 20% nakon što 
su rasle prije toga ne baš toliko, da je neuspjeh postojeći portun, da tako kažem, na Koparsku 
ulicu koji je bio zabarikadiran lokotom, sjesti sa MUP-om, sa Gradom, napraviti prometno 
rješenje, staviti automatsku rampu, staviti senzore, zadovoljiti realne želje vozača i uštediti 
samo na gorivu godišnje preko 15.000 eura, to je neuspjeh. Neuspjeh je staviti ekološku 
rasvjetu, dio ekološke rasvjete na našu garažu koja je ekološka, koja manje troši, led rasvjeta, 
neuspjeh je uvesti dnevne karte, neuspjeh je uprihodovati na reklamama od radione 10.000 
eura godišnje. Neuspjeh je na talijanskom staviti nazive u autobusima, uvesti noćnu liniju. Sa 
Tiskom potpisati ugovor o prodaji karata, dodatno u taj ugovor i sa ugovorom sa INovinama 
uvesti prodaju karata za jednu vožnju, a priča je prije rečena, uvesti putem webshopa prodaju 
karata. Neuspjeh je napraviti novu web stranicu, neuspjeh je smanjiti račune za otpad za više 
od četvrtinu. Neuspjeh je blagajni kupiti brojač kovanica i novčanica. Žene i jedan dečko su 
brojali sve na ruke, neću reći koje iznose. Neuspjeh je riješiti situaciji sa vozačima koji su 
izgubili kategoriju ne svojom greškom i dati im radna mjesta adekvatna, kupiti radnicima za 
Božić, novogodišnje poklone, organizirati za njihovu malodobnu djecu doček sa Djedom 
Božičnjakom i tako dalje i tako dalje. Evo, to je priča o neuspjehu Pulaprometa u zadnjih 
godinu dana i tri, četiri mjeseca. A vezano za neuspjeh o promjeni cijena 6% karata. Hvala.  
 
DUŠANKO BABIĆ 
Samo jedan komentar na kraju: Ja bih volio da i dalje nastavite sa tim „neuspjesima“ jer kao 
što je bilo rečeno od nekih vijećnika je bolje da ništa da delamo nego da delamo to ča delamo. 
Tako da vam želim i dalje uspjeha u radu. Hvala.  
 
KRISTIJAN BITERI 
Imam prvo pitanje za direktora Vodovoda Edu Krajcara. Znamo da je poništena javna nabava 
za izvođenje radova na Aglomeraciji Pula-Sjever jer su pristigle cijene ponude prelazile 
procijenjenu vrijednost. Možete li nas izvijestiti što se u proteklom periodu od poništenja 
javne nabave pa do danas napravilo po pitanju Aglomeracije Pula-Sjever? 
Drugo pitanje je za pročelnicu Sokolov. Nedavno su potpisani i uručeni Ugovori Zaklade za 
sport pulskim sportašima. Možete li nas izvijestiti koji su daljnji planovi Zaklade te ima li još 
sredstava za ovu godinu? 
Hvala. 
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DUŠICA RADOJČIĆ 
Smijem onda iskoristiti ovu pauzu za jednu povredu Poslovnika. 
 
PREDSJEDNICA 
Znači, tako svaku sjednicu... 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Povreda poslovnika. Prema čl. 57. vrijeme za odgovor pročelnika je 5 minuta. Samo u 
iznimnim slučajevima je 10 minuta, na ovaj način vijećnici gube pravo na pitanja.  
 
PREDSJEDNICA  
Ja ne znam da li vi mene čujete kad ja vama kažem, onda bude tako jedna neugodna situacija.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Pa odgovorite mi. Znači prema čl. 57. Poslovnika 5 minuta je vrijeme za odgovaranje. Već 
smo imali dva pročelnika koji su odgovarali duže. Samo u iznimnim slučajevima dopušteno je 
10 minuta.  
 
EDO KRAJCAR 
Kratko na pitanje uvaženog vijećnika. Radi se o tome da Pula-Sjever ide dalje svojim tijekom. 
Sve aktivnosti nakon pripajanje Pragrandea smo nastavili. Čisto što se tiče UPO-va Peroj, 
aktivnosti su takve da nam je povjerenstvo evo danas su se prikupili zadnji potpisi i prijedlog 
ide prema upravi tako da bi sljedećih dana uprava trebala donijeti odluku o izvođaču. A što se 
tiče mreže, znači, vodoopskrbe i odvodnje mi smo poništili bili tu javnu  nabavu. Javna 
nabava je bila puno veća od procijenjene vrijednosti. Bilo je 25 milijuna eura. Javila su se dva 
ponuđača, jedan sa 32, a drugi sa 45. U dogovoru sa ministarstvom i sa Hrvatskim vodama 
išli smo sada u raspisivanje ovih dana nove nabave, tako da smo je logički nekako podijelili u 
10 lotova i računamo da ćemo na taj način dobiti povoljniju cijenu i bolje izvođače. Vidjeti 
ćemo što nam naredni dani nose vezano za to, ali u svakom slučaju projekt Pula-Sjever ide 
dalje.  
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Pa da, evo, imali smo nedavno svečano potpisivanje u Kinu Valli. 
Potpisano je ukupno 30 ugovora, od čega za ekipne sportove 6 ugovora, školski sport 3, 
pojedinačni sportaši seniori 4 ugovora i perspektivni sportaši 17 ugovora. Podijeljeno je 
ukupno 57.450,00 eura van proračunskih sredstava, četiri donatora su zapravo bila ključna, 
odnosno dala najviše sredstva. Ostalo je neutrošenih 20.550,00 eura te planiramo još jedan 
javni poziv do kraja godine, a za preostala sredstva za klubove koji se nisu javili na prvi javni 
poziv, tako da će imati prilike na sljedećem pozivu. To su nam nekakvi planovi do kraja 
godine i ono što mi je važno, što mogu reći je da su se nakon ove svečane podjele i nakon što 
je izašla vijest u medijima javili novi donatori, privatne tvrtke koje su spremne donirati još 
sredstava, tako da mi se čini da idemo u dobrom smjeru po pitanju Zaklade. Hvala. 
 
VITO PAOLETIĆ 
Buon pomeriggio a tutti da parte mia. Eco, io ho preparato le domende, una per il direttore 
della diter Herculanea Fuart, e una per sesore Sokolov.  
Postavit ću ih na hrvatskom jeziku. 
Dakle, što se tiče pitanja za gospodina Fuarta, iz nedavno, možda prošli ili pretprošli tjedan 
imali smo priliku u medijima naći informaciju da je Kaštijun, naša vruća tema, zaprimio nekih 
5%, mi se čini, manje otpada. Dakle, na Kaštijunu ima manje otpada. Moram priznati, po 
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gradu ga je bilo tijekom ljeta. Tako da moje pitanje idu u smjeru: zbog čega zapravo dolazi do 
tog, do sakupljanja tog otpada u gradu? Ne samo u gradu gdje je naravno, gdje raste broj, gdje 
broj turista uveliko premašuje broj stanovnika već i u prigradskim naseljima pa se učestalo tu 
nalaze svakakvi i kauči, i kade, pokućstvo i tako dalje pa bih volio da gospodin Fuart također 
iskoristi priliku, upravo idemo sada u jedno prijelazno razdoblje, znači, opet će naši, mi i naši 
sugrađani čistiti ne znam, podrume, garaže, vrtove, što Herculanea nudi u tom pogledu? 
Kome se obratiti, a da nam se na nogostupima i po cestama i po parkovima, uz kontejnere i 
daleko od kontejnera ne kupi zeleni otpad i glomazno smeće? Te ne znam je li u djelokrugu 
Herculanee isto situacija sa grafitima. Eto, zahvaljujem. To je pitanje za gospodina Fuarta. 
Za gospođu Sokolov: prije ljetne stanke bilo je već riječi o tome da će dosta porasti broj 
potreba za pomoćnicima u nastavi i je li se ispostavilo zapravo je li došlo do tog povećanja i 
koliko ih trenutno ima? Te jesu li njima osigurana sredstva? Jesu li sredstva ostala na, je li 
honorar ostao na prošlogodišnjim dosadašnjim razinama ili je on možda povećan? Te je li 
nađena radna snaga koja bi pokrila ta radna mjesta? Zahvaljujem još jednom i molim za 
pragmatične, koncizne odgovore. 
 
ROBI FUART 
Grazie per la domanda. Evo, u sezoni, da, ono što smo i ranije komunicirali, bilo je otpada 
znatno više nego prethodne godine. U prvih 8 mjeseci bilo je nekih 5% otpada otprilike više. 
Dakle, ukupno prikupljenog otpada je bilo oko 5% više, a na Kaštijun je odvezeno 5% manje 
od prošle godine za isto razdoblje, što znači da se ovaj segment odvojenog prikupljenog 
otpada znatno povećao. Tako da tu možemo biti zadovoljni sa trendom iako rezultati još nisu 
dovoljno dobri. Tu trebamo ići dalje i biti bolji. Što se tiče upravo ovog što ste vi, ako sam 
dobro razumio, pokušali naglasiti, to je taj otpad koji se nalazi svuda, a ne tamo gdje bi trebao 
biti, mi smo samo u kolovozu, znači, prikupili 100 tona otpada sa ceste. Dakle, uz veliko 
povećanje količine otpada koja se nalazila tamo gdje treba biti, u jednakom postotku se 
povećava i otpad koji se ne nalazi tamo gdje bi trebao biti, znači koji se nalazi oko spremnika 
i slično. Prema statistikama i prema nekakvim količinama, uvijek se govori da možda imamo, 
ne znam, 5% neodgovornih korisnika ili tako nešto, ali zapravo tu se radi o manje od 1% 
neodgovornih korisnika. Ali ako na sto bacanja imamo vrećicu pored kontejnera to je vidljivo. 
Tako da, evo, to su neki brojevi. Drugo, vezano za same ove košarice i ovo koje su po gradu, 
znatno se i tu povećao broj pražnjenja. On se od, ne znam, ako zimi imamo 15.000 pražnjenja 
mjesečno, po ljeti imamo po 25.000 pražnjenja i više na području grada. Vezano za krupni 
otpad, imamo više načina. Dakle, krupni otpad se može odvesti u reciklažno dvorište 
besplatno. Herculanea dolazi po pozivu i dogovoru ispred objekta kuće i slično besplatno i 
pored toga imamo one akcije po mjesnim odborima koje će ići i na jesen i na proljeće, gdje 
dolazimo sa onim velikim rolo kontejnerima, također, gdje se krupni otpad može odlagati 
besplatno. Tako da zaista ne vidim razlog zašto bi se on nalazio po cesti i oko spremnika. 
Znamo da paralelno sa svime time ide i edukacija i ako za nekakvu uslugu koja već dugi, dugi 
niz godina postoji, nisam točno siguran ni sam koji je razlog da građani i dalje odlažu otpad 
pored kontejnera. Vezano za grafite, Pula Herculanea je u dogovoru sa Gradom Pulom na 
javnim površinama čistila grafite. Privatni objekti, tu je priča specifična, tako da tu se moraju 
uključiti i vlasnici. Evo, hvala na pitanju. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala na pitanju. Pa evo, htjela bih za početak podsjetiti kako su od 01.01.2023. rasle plaće, 
odnosno naknade pomoćnicima u nastavi. To nije bio neki veliki iznos, međutim, s obzirom 
na količinu, odnosno broj pomoćnika, to je zaista bio jedan, ajmo reći, mali pomak početkom 
godine. I dalje razgovaramo s njima. Imali smo nekoliko sastanaka. Mislim da, spomenula 
sam već nekoliko puta, spomenuti ću još jednom, problem s pomoćnicima je, dakle, broj 
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raste, broj pomoćnika u nastavi iz godine u godinu raste u odnosu na prošlu godinu sa 96 
pomoćnika, ove godine smo na 104. Kada bismo to usporedili, a već sam pričala u tome, 
imamo više pomoćnika u nastavi nego cijela Primorsko-goranska županija. Nekoliko puta 
sam to spomenula, ali mislim da treba govoriti i dalje. Isto tako, pomoćnici u nastavi nemaju 
riješen status, prekida im se radni odnos na kraju školske godine, bude ljetna stanka i zatim 
idu novi natječaji. Ono što je novo predvidio, novi javni poziv „Zajedno do znanja 5” je taj, 
odnosno najava kako će pomoćnici u nastavi morati proći jednu veću edukaciju, što se isto 
postavlja pitanje, ok, edukacija će se platiti, pomoćnici će proći, međutim, s obzirom na 
uvjete u kojima rade i neriješen status, hoće li se oni zadržati u našim školama. Mi smo sad 
popunili gotovo sva radna mjesta, međutim, činjenica je da oni daju otkaze i odlaze na druga 
radna mjesta i da osim nekolicine koji ostaju uz djecu, većina njih se ne zadržava. Tako da, 
evo, mi se nadamo da će se s vremenom, polako na nacionalnom nivou rješavati status 
pomoćnika u nastavi. Da je ovo jedna goruća tema o kojoj trebamo razgovarati i mislim da je 
ovo tek početak. Što se tiče povećanja satnice, idemo u tom smjeru, radimo novi proračun i 
vjerujem da ćemo onda od 01.01. moći razgovarati o povećanju.  
 
MARIN LEROTIĆ 
Pitanje će biti upućeno Gradonačelniku. Naime, nešto što sam bio zamijetio, a i provjerio sa 
nekoliko pravnika koji su zapravo i potvrdili ono što mi se učinilo. U travnju, ako se ne 
varam, pa potom u srpnju, Grad Pula je krenuo sa nabavom usluga osiguranja za Grad Pulu, 
za trgovačka društva i za sve javne ustanove, putem otvorenog postupka na četiri godine. Oba 
dva postupka su poništena, jedan je poništen zbog jedne neprikladne ponude, kako sam vidio 
u dokumentaciji koju sam skinuo jer je bila prevelika, a druga zato što se nitko nije javio. I to 
je sve u redu do trenutka kada se zapravo kreće u pregovarački postupak bez prethodne objave 
koji je nota bene, najmanje transparentan, a javni naručitelj u ovom slučaju Grad Pula može 
ići u slučaju da nije podnesena niti jedna ponuda, ili niti jedna prikladna ponuda, ovo citiram 
iz zakona, u otvorenom ili ograničenom postupku ili da ni jedan zahtjev za sudjelovanje, ili ni 
jedan prikladan zahtjev za sudjelovanje u ograničenom postupku pod uvjetom da početni 
uvjeti ugovora iz otvorenog ili ograničenog postupka nisu bitno izmijenjeni. Kako ste vi u 
prva dva otvorena postupka imali procijenjenu vrijednost 4.600.000 pa je u drugom bila 
4.400.000, a oba puta je planirani rok ugovora bilo na 4 godine. Vi tu istu nabavu pokušavate 
ugovoriti putem pregovaračkog postupka bez prethodne objave na način da ste drastično 
smanjili iznos i drastično smanjili vrijeme trajanja ugovora, a prema onom što sam, kad sam 
uputio pitanje, isto tako izbacili dodatno osiguranje na koje djelatnici putem kolektivnog 
ugovora imaju pravo. Pročitat ću dio odgovora na moje pitanje, a to je da: police  dodatnog 
zdravstvenog osiguranja se sklapaju na rok od godine dana. Stoga nije bilo moguće iste 
uključiti u zadnji postupak zbog roka kraćeg od godine dana za sklapanje police osiguranja. A 
to je taj upravo pregovarački postupak bez prethodne objave pa me zanima što se išlo to 
sklapati ako znamo da sa time se nećemo pridržavati kolektivnog ugovora? Pa me zanima 
kako to komentirate? I prema onome što sam si potvrdio u razgovoru sa određenim 
pravnicima ovdje, ozbiljno je prekršen Zakon o javnoj nabavi.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala kolega Lerotiću na pitanju. Dakle, mi sada imamo osiguravatelja, to je točno, međutim, 
dajte da sve ove detalje odgovorimo pisanim putem zbog iznosa i svega. Kolegice se slažete? 
Možemo? Tako će biti najlakše zapravo da možemo poslati kolegi cijelu proceduru i svu 
dokumentaciju koju traži. Evo, hvala najljepša. 
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MARIN LEROTIĆ 
Da, molio bih očitovanje na moje pitanje, ali bi i nadopunio. Molio bih da mi dostavite tender 
koji ste slali onima sa kojima ste pregovarali. Kada ste ga poslali? Koji su bili uvjeti za 
sklapanje ugovora? S obzirom da ste potvrdili da ste ga sklopili. Do kad je bio rok da se 
odgovori, odnosno da se oni očituju na tu ponudu? Jer ono što želim, s obzirom da imam malo 
vremena za iskoristiti, pregovarački postupak možete sklapati u onoj mjeri u kojoj je to 
prijeko potrebno ako iz razloga iznimne žurnosti izazvane događajima koji javni naručitelj 
nije mogao predvidjeti. Svi mi znamo da u javnoj nabavi možemo predvidjeti da se nitko neće 
javiti, da će se javiti sa neprikladnom ponudom, da će se možda javiti netko sa prikladnom 
ponudom, koju ćete vi prihvatiti pa će se na to netko žaliti i da će se cijeli taj postupak 
dodatno odužiti. Stoga, ti događaji koji su doveli do toga, nisu nešto što naručitelj, u ovom 
slučaju Grad Pula nije mogao predvidjeti. A žurnost bi recimo bila i uzet ću konkretan 
primjer, potres u Gradu Zagrebu, ne daj Bože, opet, uruši se krov dječjeg vrtića i Grad je u 
žurnom postupku da taj krov obnovi kako bi se djeca što prije mogla vratiti u taj vrtić. 
Međutim, Grad je ovdje točno znao da prema informacijama koje imam, da 30.06. ove godine 
ističe ugovor sa sad već bivšim naručiteljem, i da je trebao adekvatno planirati nabavu kako se 
ne bi dovelo do ovog postupka jer ovdje je gotovo svakom laiku koji sa razumijevanjem 
pročita ovaj Zakon, vrlo jasno da je ovdje očigledno Zakon prekršen, a što su mi na kraju 
krajeva potvrdili i neki pravnici, a i današnji razgovor sa djelatnikom Ministarstva 
gospodarstva koji su odgovorni za provođenje javne nabave. Hvala. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Nadam se da neću biti dug kao naši prijašnji čelni neki ljudi, neka društva su govorili malo 
ipak duže pa ste bila dužna slušati kolegicu Dušicu, jer to su malo preko svake mjere išli 
odgovori. 
 
PREDSJEDNICA 
Gospodine Zimolo postavite pitanja. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Hoću postaviti pitanja, bez brige. 
Tek toliko da čujem našeg Sindaca jedno dva pitanja, najbolje će mi on odgovoriti. Ne malo 
sam ostao iznenađen jučer kad sam malo na više portala i na dnevnom tisku čitao da na 
području Policijske uprave Istarske ima 24 kamere. Idem gledati ja jer pošto sam puno u 
vožnji da vidim gdje su te kamere. Nota bene, kamere imamo, a nemamo nadzor. Sad se 
vraćam na ono pitanje što smo vi i ja se u mjesnom odboru vidjeli pa sam postavio to pitanje. 
Kamere su naše, kamere od grada Pule-Pola ali ćemo ih dati policijskoj upravi ili prometnoj 
policiji da to ona prima. Kao od grada se kopala ulica, se postavljalo internet, sve, kamere ne 
rade. Po tome što sam jučer čitao. Znači, u Gradu Puli od kamere ulice Veruda, na križanju sa 
Krležinom, kod bazena, nota bene piše u google maps 30, pa ograničenje 50, pa jedan 
raspašoj od svega toga. Kamera, kad se ide gore prema ulici Barolomei dei Vitrei gore, niti ne 
znam te ulice više, toliko sam pomućen, Stankovićeva, i tamo je kamera, ograničenje 30, 
vjerojatno ni ona ne radi. A tamo gdje bi trebalo staviti oznaku, a naknadno je stavljena, 
naknadno svi imamo pameti naknadno, poslije bitke smo svi generali. Kad su ljudi se počeli 
žaliti, dobivaju kaznu za nepropisno zaustavljanje i parkiranje. Na kantunu od tržnice je lijepo 
ona kamera, big brother koji kažnjava nakon pet, deset sekundi one koji su tamo. Znači, 
pitanje je da li su kamere u funkciji ili nisu?  
 
PREDSJEDNICA 
Kome postavljate pitanje 
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ARDEMIO ZIMOLO 
Sam rekao Gradonačelniku jedno i drugo. 
A drugo pitanje, pošto sam doma zadužen za logistiku, znači idem u kupovinu, tržnica Veruda 
i tržnica u gradu, a imali smo napade početkom mandata ove vlasti, nerede, de qua de la, 
uglavnom treba početi razmišljati da ti trgovci mi se žale, te stare nonice, prodavači, da imaju 
uvjete loše, od parkiranja do iskrcaja, ukrcaj, građani. Ajde da jedanput malo sjednemo svi 
skupa, ajmo mi konačno riješiti da budemo svi zadovoljni i građani i trgovci i prodavači i svi. 
Zahvaljujem Sindaco. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala vam najljepša na pitanjima. Pa kamere, koliko ja znam rade a ćemo tu informaciju 
provjeriti i javit ćemo vam isto tako pisanom putem. Koliko je meni poznato rade, ali da 
imamo problema sa brzom vožnjom gotovo u svim dijelovima grada, zaista imamo i na to 
apeliraju, i kada ste vi bili u mjesnom odboru, i ostale sugrađanke i sugrađani u drugim 
dijelovima grada. Prema tome, zahtijevaju kamere ili uspornike i tako dalje. I onda to ide 
preko mjesnog odbora pa u razgovorima s MUP-om nešto se odobri, a nešto ne. Tako da, 
provjerit ćemo situaciju s kamerama. To ćemo vam javiti. Ja vam sad napamet ne znam koje 
rade, a koje ne rade. Mislim da bismo svi uglavnom trebali imati da sve rade, pa da imamo 
nekakav način upozorenja.  
Što se tiče ovog drugog pitanja, evo, ja sam od nedavno, od 01.07. stanovnik Sisplaca i 
Verude, kao podstanar, dakle, nitko mi nije dao novac da platim stan, kao što se priča po 
krugovima. Pa me je jedan portal o tome pitao. Tamo supruga, djeca i ja živimo. Jako nam je 
lijepo, jako lijepa priroda i onda na tržnici na Verudi dođemo subotom popiti kavu. Jako se 
lijepo družiti sa sugrađanima. Stvarno se osjećamo tamo ugodno i treba urediti, znam da je 
kolega Lerotić poslao u prijedlozima proračuna za 24. godinu, jel' tako, vezano za tržnicu i 
čini mi se i vi, također, kao stranka, i svi o tome promišljamo. Štandove treba urediti, 
međutim, taj dio grada je i sređen, vis a vis parkinga i tako. Naravno, dostavu nešto možemo 
poboljšati vezao za tržnicu, o tome također razmišljamo. Ali mislim da smo mnoge stvari u 
tom kontekstu i riješili. Naravno, neću sada reći jednu od onih floskula, uvijek može bolje, ali 
da treba popraviti, treba. Mi zasigurno stremimo prema tome da naša glavna gradska tržnica 
bude isključivo zelena tržnica, da se taj prostor sredi i da se tamo očuva i izričaj i dvojezičnost 
i druženja i zelene tržnice koja zaista tamo je desetljećima, a isto tako da tržnicu Veruda 
uredimo. Naravno da sad to neću ništa obećati od toga ali zasigurno ćemo promišljati i vidjeti 
što to znači vis a vis proračuna za iduću godinu. A ovo prvo pitanje, to ću vam, evo provjerit 
ćemo informaciju oko kamera. Evo, hvala najljepša. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Mislim za tržnicu znam da su to veliki poslovi, velike investicije, ali mic po mic, bi rekli, 
možemo napraviti nešto da budemo svi zadovoljni, a za kamere, stvarno provjerite jer čak 
sam mislio ja ići i u prometnu policiju vidjeti kakva je situacija s time jer stvarno nije cilj 
kažnjavati, nego cilj je da se ljudi pridržavaju propisa. Jer imamo i previše nesreća u gradu, a 
te kamere, ako su postavljene, trebaju biti u funkciji. Ne samo mene, bi trebalo obavijestiti 
javnost da kamere su u funkciji. Da ne budu neki frajeri da misle: evo, sad ću ja preći, kamere 
ne rade. Da znaju ljudi. Kamere su tamo, kamere rade, evidentiraju prekršaj brzine, prekršaj 
tko nije vezan sa pojasem, i to priča s mobitelom. Tako barem te nove kamere bi trebale imati 
tu funkciju. Ali uglavnom javnost da se obavijesti, ne samo mene. Zahvaljujem.  
 
GORDANA FERENČIĆ 
Moje današnje pitanje uputit ću Gradonačelniku. Naime, ovih dana svjedoci smo da se 
Uljanik i u drugom krugu nije uspio prodati i da su Česi definitivno, kako stvari stoje, 
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odustali. Mislim da naš grad zaslužuje da pokušamo još nešto napraviti i osobno razmišljam 
da bi bilo pametno da se sazove jedna tematska sjednica na temu Uljanik gdje bi se pozvao 
možda i predsjednik Vlade, ministar gospodarstva i da se vidi da li mi možemo naći nekakvo 
rješenje za oživljavanje brodogradilišta u pulskom zaljevu na novim temeljima. Pa me 
zanima: što vi po tom pitanju razmišljate? Hvala. Grazie. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo kolegice, zahvaljujem na pitanju. Ono itekako stoji. Evo, kako Predsjednica vijeća i ja 
redovito razgovaramo o svemu, tako ćemo sjesti za onu prvu temu Vijeća za prevenciju 
kriminaliteta, tako i tematsku sjednicu Uljanika i zapravo vidjeti koji sve meritorni ljudi mogu 
doći ovdje i o čemu zasigurno svi imamo mišljenje. Nekoliko puta sam rekao da u Puli treba 
sačuvati brodogradnju jer je to mala brodogradnja, zasigurno brodogradnja, ali isto tako da 
prostor Uljanika treba otvoriti građanima da možemo šetati, biciklirati i sve ono što taj 
predivan prostor nudi, da Pula napokon i s te strane bude otvorena prema gradu. U kojem 
smjeru će ići Uljanik, to ćemo vidjeti. Ali zasigurno ćemo se potruditi da meritorni ljudi dođu 
na sjednicu Gradskog vijeća, tematsku i da raspravljamo o Uljaniku. Evo, to je to. Hvala. 
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Ovime je iscrpljeno vrijeme za vijećnička pitanja. Vijećnici koji nisu stigli postaviti pitanja 
tijekom ove sjednice, imati će prednost na sljedećoj: 
VALTER BOLJUNČIĆ 
DRAGO MARIĆ 
MONICA DEROCCHI 
ANA FONOVIĆ 
 
 
 
 
AD – 2.  IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE – MIROVANJE MANDATA MIHA  

PAUS I ODREĐIVANJE ZAMJENIKA DAVOR VUKOVIĆ 
 
Predsjednik Mandatne komisije Drago Marić iznosi utvrđene činjenice. 
 
PREDSJEDNICA 
Utvrđujem da je Gradsko vijeće, temeljem članka 79. stavak 7. i 8. i članka 81. stavak 3. 
Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine” br. 144/12, 121/16, 98/19, 42/20, 144/20 i 
37/21), primilo na znanje Izvješće Mandatne komisije i slijedeći 
 

Z A K L J U Č A K 
 
 1. Utvrđuje se da vijećniku MIHI PAUSU (Možemo!) od dana 28. kolovoza 2023. 
godine počinje teći mirovanje mandata u Gradskom vijeću iz osobnih razloga. 
Miha Paus izabran je u Gradsko vijeće s kandidacijske liste političkih stranaka Možemo!, 
Nova ljevica i Zelena alternativa-OraH, kao kandidat pod rednim brojem 2. Liste. 
 
 2. Utvrđuje se da DAVOR VUKOVIĆ (Možemo!) od 31. kolovoza 2023. godine 
započinje obavljati dužnost zamjenika vijećnika u Gradskom vijeću umjesto Mihe Pausa, 
sukladno Odluci koju je Gradskom vijeću dana 31. kolovoza 2023. godine dostavila politička 
stranka Možemo! na čijoj je Listi Davor Vuković kandidat pod rednim brojem 14. 
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Pozivam da vijećnik Davor Vuković ustane radi polaganja svečane prisege čiji ću tekst 
pročitati nakon čega Vi izgovarate riječ „PRISEŽEM“. 
 
“Prisežem svojom čašću da ću dužnost člana Gradskog vijeća obnašati savjesno i odgovorno i 
da ću se u svom radu držati Ustava, zakona i Statuta Grada Pule i poštivati pravni poredak, te 
da ću se zauzimati za svekoliki napredak Grada Pule, Istarske županije i Republike Hrvatske.” 
 
Vijećnik Davor Vuković izgovara: Prisežem. 
 
Predsjednica vijeća čestita i želi uspješan rad u Gradskom vijeću.  
 
 
 
AD – 3.  USVAJANJE: 
 3.1. Skraćenog zapisnika sa 26. sjednice Gradskog vijeća od 11. i 12. srpnja 2023.godine 
 3.2.Skraćenog zapisnika sa 27. sjednice Gradskog vijeća od 18. i 19. srpnja 2023. godine 
 
Na skraćene zapisnike sa 26. i 27. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.1. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 26. sjednice Gradskog vijeća od 11. i 12. srpnja 2023. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.2. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 27. sjednice Gradskog vijeća od 18. i 19. srpnja 2022. 
 
 
 

 
AD – 4. DONOŠENJE PLANA RAZVOJA PAMETNOG GRADA PULA-POLA ZA  
  RAZDOBLJE 2023.-2028. (SMART CITY) 
 
Pozdravljam izrađivače Plana iz tvrtke „Apsolon strategija“ d.o.o., gospođu Miu Burić. 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja Ademi, 
pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovao je vijećnik Valter Boljunčić (IDS-ISU). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Davor Vuković, Noel Mirković, Juraj 
Kovačević, Vito Paoletić, Ardemio Zimolo i Sean Soldatić, a dodatna objašnjenja i odgovore na 
pitanja dala je pročelnica Anja Ademi.  
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
usvojilo 
 PLAN RAZVOJA PAMETNOG GRADA 

Pula-Pola za razdoblje 2023.-2028. (Smart city) 
 
 
 

 
AD – 5. DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU  

PRORAČUNA GRADA PULA-POLA ZA 2023. GODINU  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Aldo Rojnić, 
p.o.  Gradonačelnika pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU 
mehanizma.  
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Sanja Radolović (SDP), Dušica 
Radojčić (Možemo!) s replikama vijećnika Sanje Radolović, Kristijana Biterija i Dušanka 
Babića, te Valter Boljunčić (IDS-ISU) s replikom vijećnice Dušice Radojčić. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Sanja Radolović, Davor Vuković, Ana Fonović, 
Juraj Kovačević s replikom vijećnice Monice Derocchi, Drago Marić, Ardemio Zimolo s 
replikom vijećnika Noela Mirkovića, i Dušica Radojčić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na 
pitanja dali su pročelnici Anja Ademi, Ivana Sokolov, Aldo Rojnić i Emina Popović Sterpin. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasa, 
 
usvojilo 
 POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA 

Grada  Pula-Pola za 2023. godinu 
 
 
 

pauza od 17:30 do 18,10 sati. 
 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA  

OPĆE UVJETE ISPORUKE KOMUNALNE USLUGE JAVNE TRŽNICE  
NA MALO U GRADU PULA-POLA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Goran Pereša, 
član Uprave Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Juraj Kovačević i Vito Paoletić, a dodatna 
pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je Goran Pereša. 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasa, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge javne 

tržnice na malo u Gradu Pula-Pola  
 
 
 
AD – 7.  DONOŠENJE PRAVILNIKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA  

PRAVILNIKA O PROVEDBI POSTUPKA JEDNOSTAVNE NABAVE U  
UPRAVNIM TIJELIMA GRADA PULA-POLA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Anja Ademi, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala su vijećnici Dušica Radojčić i Juraj Kovačević, a dodatno 
objašnjenje i odgovore na pitanja dala je pročelnica Anja Ademi. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA”, 6 glasova „PROTIV” i 2 „SUZDRŽANA” glasa, 
donijelo  
 PRAVILNIK 
 o Izmjenama i dopunama Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave u  

upravnim tijelima Grada Pula-Pola 
 
 
 
 
AD – 8. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU U ZAKUP NEKRETNINA GRADA  
  PULA-POLA TRGOVAČKOM DRUŠTVU PLINARA D.O.O. 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženja o prijedlogu akta dala Sanja Kljajić 
Dakić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove. 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ODLUKU 
 o davanju u zakup nekretnina Grada Pula-Pola trgovačkom društvu Plinara d.o.o.  
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AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O KRITERIJIMA I 
POSTUPKU  SUFINANCIRANJA KAMATE STAMBENIH KREDITA ZA  
NEKRETNINE NA PODRUČJU GRADA PULA-POLA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, p.o. Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovao je vijećnik Valter Boljunčić (IDS-ISU). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Davor Vuković, a dodatna objašnjenja i 
odgovore na pitanja dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o kriterijima i postupku sufinanciranja kamate stambenih kredita za 
 nekretnine na području Grada Pula-Pola 
 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O   
  IZNOSIMA SUFINANCIRANJA PROGRAMA PREDŠKOLSKOG  

ODGOJA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, p.o. Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovao je vijećnik Valter Boljunčić (IDS-ISU) i Ana 
Fonović (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Drago Marić, a dodatna pojašnjenja i odgovore 
na pitanja dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ODLUKU 
 o Izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja programa predškolskog 
odgoja  
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AD – 11.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O  
KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN PLAĆE SLUŽBENIKA I  
NAMJEŠTENIKA 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Aldo 
Rojnić, p.o. Gradonačelnika pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu 
ITU mehanizma.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Valter Boljunčić i Drago Marić, a dodatna 
objašnjenja i odgovore na pitanja dao je pročelnik Aldo Rojnić.  
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ODLUKU 
 o Izmjeni i dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće 

službenika i namještenika 
 
  
 
AD – 12.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
 NA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PRAVILNIKA O UNUTARNJEM 
 USTROJSTVU I NAČINU RADA: 
 12.1.  DJEČJEG VRTIĆA PULA 
 12.2.  DJEČJEG VRTIĆA „MALI SVIJET“ 
 12.3.  DJEČJEG VRTIĆA – SCUOLA DELL'INFANZIA RIN TIN TIN   

PULA-POLA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Ivana Sokolov, p.o. Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, 
mlade i sport. 
 
Budući nije bilo rasprave, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12.1. te nakon glasanja 
utvrđuje da je 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o  

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pula 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o 
unutarnjem  ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Mali svijet” 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12.3. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika 

o unutarnjem  ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia 
Rin Tin Tin Pula-Pola 

 
 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE: 
 13.1. ODLUKE O RAZRJEŠENJU MIHE PAUSA I IZBORU DAVORA   
VUKOVIĆA ZA PREDSJEDNIKA ODBORA ZA GOSPODARSTVO 
 13.2. ODLUKE O RAZRJEŠENJU MIHE PAUSA I IZBORU DAVORA  
VUKOVIĆA ZA ČLANA ODBORA ZA RAZVOJ 
 
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Vito 
Paoletić, predsjednik Odbora. 
 
Budući nije bilo rasprave, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 13.1. te nakon glasanja 
utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 
 ODLUKU 
 o razrješenju Mihe Pausa i izboru Davora Vukovića za predsjednika 

Odbora za gospodarstvo  
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 13.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 
 ODLUKU 
 o razrješenju Mihe Pausa i izboru Davora Vukovića za člana Odbora za razvoj 
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AD – 14.  IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA PULA-POLA ZA  
  RAZDOBLJE OD 01. SIJEČNJA DO 30. LIPNJA 2023. GODINE 
 
Gradonačelnik Grada Pule-Pola iznosi Gradskom vijeću Izvješće o radu. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je Gradsko vijeće temeljem članka 35.b Zakona o 
lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (Narodne novine br. 33/01, 60/01-vjerodostojno 
tumačenje, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13-pročišćeni tekst, 137/15-ispravak, 
123/17, 98/19 i 144/20) i članka 63. Statuta Grada Pula-Pola (Službene novine-Bollettino 
ufficiale Pula-Pola br. 7/09, 16/09, 12/11, 1/13, 2/18, 2/20, 4/21 i 5/21-pročišćeni tekst) 
primilo na znanje 

ZAKLJUČAK 
 

1. Utvrđuje se da je dana 11. rujna 2023. godine Gradonačelnik Grada Pule podnio 
Gradskom vijeću Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od 01. siječnja do 30. 
lipnja 2023. godine, sukladno Zakonu i Statutu. 

2. Gradsko vijeće Grada Pule primilo je na znanje navedeno Izvješće o radu 
Gradonačelnika Grada Pule za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. 

 
 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica vijeća zaključuje 28. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 28. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 
 

Dovršeno u 19:48 sati 
 
 
 
KLASA:024-03/23-01/149 
URBROJ:      
Pula, 04.10.2023.  
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